
 
 

 
Αθήνα,  11 Δεκεμβρίου 2020 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα:  "Φλέγοντα ερωτήματα σε σχέση με την ανησυχητική επιδημιολογική 
κατάσταση στη Δυτική Αττική" 

 

Στις 9/12/20 ο Υπουργός Υγείας κ. Β. Κικίλιας στην καθημερινή ενημέρωση των διαπιστευμένων 

δημοσιογράφων του Υπουργείου ανέφερε επί λέξει ότι: "Ανησυχητική κρίνεται με βάση τον 

κυλιόμενο μέσο όρο των τελευταίων 7 ημερών η κατάσταση στη Δυτική Αττική". 

 

Έκτοτε δεν έχει ακολουθήσει άλλη ενημέρωση επί του θέματος της ιδιαίτερης ανησυχίας που 

εξέφρασε ο κ. Υπουργός για τη Δυτική Αττική.  

 

Επειδή από τον ΕΟΔΥ δεν παρέχονται, ως όφειλαν για όλη την Ελλάδα, αναλυτικά στοιχεία 

πλήθους κρουσμάτων για την Περιφερειακή Ενότητα της Δυτικής Αττικής,  

 

Επειδή από την αναφορά του Υπουργού δεν είναι διακριτό αν η ανησυχία του Υπουργείου 

εδράζεται στον παρατηρούμενο αριθμό κρουσμάτων στην περιοχή ή στην επιβάρυνση των 

Νοσοκομείων και των Δομών Υγείας της περιοχής,  

 

Ερωτάται ο κος. Υπουργός: 

 

1) Πόσα κρούσματα και πότε εντοπίστηκαν στη Δυτική Αττική με τι ρυθμό αύξησης; Πόσα 

μοριακά και rapid tests έχουν γίνει στην περιοχή και πότε και αν στο μεταξύ έχουν 

αυξηθεί; Πόσοι θάνατοι πασχόντων από COVID-19 έχουν καταγραφεί στην ΠΕ Δυτικής 

Αττικής και τι ρυθμό μεταβολής έχουν; Ποιος είναι ο δείκτης μετάδοσης του ιού, Rt, της 

περιοχής και τι μεταβολή παρουσιάζει; Από ποιους Δήμους προέρχονται τα 

καταγεγραμμένα κρούσματα; 

 

2) Πού αποδίδει το Υπουργείο την ανησυχητική εξέλιξη; Ποια στοχευμένη πολιτική θα 

ακολουθήσει το Υπουργείο για την αντιμετώπιση της κατάστασης;  

  

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Τσίπρας Γιώργος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

247

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/12/2020

Ώρα κατάθεσης:

18:25'




